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ČESKO: „Zhruba 60-70 % dětí se to všechno naučilo a bojí se. Ti ani nikde nechodí. Ale pak je tady
zbytek, kteří chodí“.
Skandální výrok hlavní hygieničky Pavly Svrčinové, který zveřejnil Reflex, bude mít dohru. Šok
rodičů, právníků i široké veřejnosti, cože je to programem mocných této země, spustil komunikační
lavinu, a ta má jasný výsledek. Přijde tvrdá reakce.

Výrok byl pronesen v kontextu jako pozitivní informace, jako úspěch. Tedy cílem všeho toho dění ve
školách, veškeré protiústavní segregace, nemyslného nošení roušek ve společných prostorách,
oddělených záchodů, stolů a nevím čeho ještě, zbytečného testování, zkrátka onoho divadla je, aby se
naše děti bály samy sebe, spolužáků, všeho, zkrátka aby vyděšeny k smrti uvěřily, že se tu děje něco
strašného, co je permanentně ohrožuje, a seděly zavřeny asi navždy doma. Zkrátka mocní naší země
ničí našim dětem životy s cílem, aby se bály (!!!!!). Ostatně netýká se to jen dětí – v podobném duchu
se snaží děsit nás všechny, abychom uvěřili těm jejich manipulacím a poslouchali na slovo onoho
hocha z ministerstva zdravotnictví, a drželi ústa a krok.

A daří se jim to – 60-70 % dětí se, slovy Svrčinové, už bojí dostatečně, takže zbývá vyděsit ten
zbytek. Tohle opravdu chceme? Aby stát cíleně děsil naše děti, a vychoval z nich ustrašené
tvorečky v rouškách, které jim brání nejen dýchat, ale které jim berou i úsměv? Chceme ve školách
oddělené záchody, stoly a místnosti? Chceme rozdělovat naše děti na vyvolené a
nevyvolené? Chceme opět budovat ve školních třídách třídní společnost? Říkám stokrát ne. A
nejen já. Ten výrok nadzvedl tolik lidí, že paní hygienička a instituce, kterou reprezentuje, a všichni
ti další, by se měli začít bát. Taková vlna tu opravdu ještě nebyla.

Iniciativy se ihned chopil PRO LIBERTATE, Institut práv a občanských svobod, s nímž mám tu
čest spolupracovat, a zveřejnil 24.9.2021 tento text:

Připravujeme žaloby o náhradu újmy za duševní útrapy našich dětí proti hlavní hygieničce ČR Pavle
Svrčinové a dalším osobám

„Já bych to komentovala tak. Zhruba 60-70% dětí se to všechno naučilo a bojí se. Ti ani nikde
nechodí. Ale pak je tady zbytek, kteří chodí“.

S naprostým zděšením jsme vzali na vědomí shora uvedený výrok hlavní hygieničky Pavly
Svrčinové, zveřejněný v posledním vydání časopisu Reflex. Svrčinová v něm vyjadřuje podporu
premiérovi Andeji Babišovi, který na jednání s řediteli Krajských hygienických stanic prokazatelně
tlačí na to, aby úředníci využili všech možných nástrojů k tomu, aby děsili obyvatelstvo, včetně dětí, s
jediným cílem – dotlačit je k očkování proti onemocnění covid-19.

Takový postup je nejen zrůdný, ale i zcela protiprávní. Je-li pak zastrašovací kampaň vedena
proti dětem, a pokud ji zástupci státní moci hodnotí pozitivně proto, že v dětech vyvolala skutečný
strach, je třeba rázně zakročit. Podle našeho názoru se zde může jednat o přiznání odpovědnosti za
účelové vyvolání strachu a tím i mučivých psychických útrap u 60 –70 % dětí. Dotčeny tak mohou
statisíce až miliony dětí, které v přímém důsledku „očkovacího marketingu“ Vlády ČR trpí
psychickými a často i fyzickými problémy.

Jsme přesvědčeni, že jednání členů Vlády ČR a dalších vrcholných zástupců orgánů veřejné
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moci, jakož i jejich poradců, mohlo způsobit dětem okamžité duševní útrapy, ale i
dlouhodobé či trvalé následky na jejich psychickém zdraví, což může do budoucna ztížit
jejich společenské uplatnění. Jak přitom vyplývá ze zveřejněných informací, vyvolání
strachu nebylo vedlejším, nebo dokonce nechtěným, ale přímým motivem kampaní.

Dětem vznikla závažná nemajetková újma, za kterou jim, jako poškozeným, náleží plná náhrada v
penězích.
Vedle této náhrady pak poškozeným přísluší náhrada majetkové újmy za účelně vynaložené náklady.
Utrpěná újma se tak v každém jednotlivém případě může dle našich odborných zkušeností pohybovat
v řádu minimálně desítek tisíc korun.

Aktuálně analyzujeme možnost soudního vymáhání uvedené újmy přímo po Pavle Svrčinové a
ostatních odpovědných osobách.

Máte-li zájem o další informace, nebo máte-li předběžný zájem uplatnit nárok svého dítěte, přihlaste
se, prosím, k odběru newsletteru Zdravého fóra (do pole „profese“ uveďte „rodič“). Připravujeme v
této věci další postup, včetně žalob proti odpovědným osobám.“

A já dodávám, že za samozřejmost považuji, že Pavla Svrčinová okamžitě odstoupí nebo bude
odvolaná vládou. Pokud ne, budeme tuto výzvu oficiálně vládě adresovat s kolegy z platformy Zlatý
špendlík. Je třeba se už opravdu probudit, nechceme-li naše děti nechat těmto nelidem na
pospas.
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